
Resume af bestyrelsesmøde 14. juni 2023 

Bestyrelsen drøftede bla. følgende: 

 

Der er desværre fortsat problemer med subliften. Reservedel er bestilt 

 

Økonomiopfølgningen viser ikke væsentlige afvigelser fra budget. 

 

Den faste del af Bro 6 er færdig, men flydedelen mangler. Der sættes pæle i i nærmeste fremtid. 

 

Arbejdet med el på broerne igangsættes snarest til udførelse i 2. halvår 2023. Bestyrelsen er enige om, at 

standerne ombygges, så man fremadrettet betaler hver især for den strøm, man forbruger. 

 

Caféen blev igen drøftet. 

 

Badeklubbens sauna skal fjernes hurtigst muligt. 

 

GDPR blev drøftet. Dokument er lagt på hjemmesiden. 

 

Events på havnen blev gennemgået: 

 

Cirkus i uge 27 

Stålmanden 3. september 

DM i jollesejlads for juniorer mm. 8. – 10. september 

 

Herudover arbejdes der med at etablere mad og musik fredage og lørdage i juli, men det ligger ikke fast 

endnu. 

 

Bestyrelsen fastslog, at andelshavere ikke har ret til gratis at benytte slæbestedet. Andelshavere kan dog 

mod betaling af depositum ”låne” et bomkort hos havnefogeden, men kun til anvendelse én gang på en 

sæson. 

 

Efter mødet er det oplyst, at Frederiksværk Havn nu er certificeret som ”SIKKER HAVN”. Der vil i den 

kommende tid blive opsat skilte og flag. 
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